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متن پرسش

با سلام: در بحثی با یکی ار دوستان گفته شد که آقای سروش شاگرد پوپر بودن در فلسفه غرب و در

ایران هم فلسفه رو از بزرگانی مثل امام و علامه طباطبایی گرفتن و آقای جوادی آملی در فلسفه غرب

به جامعیت و قوت سروش نیستن می خواستم نظر جنابعالی رو بدونم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: با توجه به آشنایی طولانی و نشستهای خصوصی که در دههی اول انقلاب

با آقای دکتر سروش داشتم؛ در جمعبندی میتوانم بگویم ایشان نه یک کلمه از فلسفهی اسلامی و نه

یک کلمه از فلسفهی اصیل غرب نمیداند و ابداً جرعهای از عرفان اسلامی را نچشیدهاند. آنچه را که

دکتر فردید از ایشان در ابتدا فهمید، ما بعداً متوجه شدیم. موفق باشید


